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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 1 verksamhetsåret 2022. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Friskis Sveaplan, kansliet 
Datum:  20:e januari 

Tid:  17:00-19:00   

 

Ledamöter:    Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X 
Anki Roth,  X  
Erik Österberg  X       

Tua Larsson Manelius  X      

Linus Gustafsson Maxe  X      

Leif Lundborg, suppleant  X           

Susanne Room, suppleant  X  

           

Petra Lundgren  X 
Rita Jonsson    - 

   ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Kent hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Anki valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 15 från 2021 gicks igenom och lades till handlingarna.    

 
• Ekonomirapport 

2021 avslutades med 6180 medlemmar 
 

Medlemmar idag: 

Strängnäs: 505 

Eskilstuna: 3943 

Siffrorna för januari är ännu inte klara. 
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• Lokal rapport 
- Sveaplan 

Har varit problem med varuhissen och snösmältning på taket. 

 

- Strängnäs  
Skalskydd börjar bli klart. 

Ventilationen börjar komma på plats. 

Några punkter från besiktningen kvarstår. 

Alla maskiner är ännu inte på plats. 

Motionärerna är glada. 

Frågar kommunen om cykelställ. 

  

 

• Bildandet av grupp för dokumentering av erfarenheter Strängnäs  

Erik, Anki bildar en grupp och dokumenterar resan. Fler kommer bli 

involverade. 

Rapporten ska vara klar under första kvartalet. 

 

 
• Verksamhetsrapport 

Satsning på att attrahera tonåringar pågår. 

Familjelyftet har uppmärksammats. 

Friskis bilen har hämtas ut. 

Fanny börjar som platsansvarig i Strängnäs första februari. 

Eija’s tjänst kommer inte tillsättas under hennes tjänstledighet. 

”Helg teamet” har förstärkts. 

Mål för innevarande, och kommande, år ska sättas. Anki, Erik och Petra bildar 

en grupp för detta.  

 

 

- Ansökan om lovstöd 

Vi söker lovstöd för barn mellan 13–19 år i gymmet. Verksamheten kommer 

bedrivas genom föreningen.   

- Pandemisituation 

             Fortsatta restriktioner.   

Gymbokning gäller under de mest populära tiderna. 

Stort tryck på spinn och IW som drabbas hårdast av ”kvadratmeterregeln” 

  Vi kör fler playpass för att kunna erbjuda mer träning. 

 

• RIKS 
Årsstämma 18–20 mars 2022 i Borås 
Petra och Anki åker. 
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• Övriga frågor 

- Årsmöte 7/4 
Förberedelserna går enligt plan. 

Kent kontakter SISU ifall årsmötet måste hållas digitalt. 

 

- Ny lokal Eskilstuna 
Vi tittade på några förslag på platser för ny lokal. 

 

- Löneökning VC (Petra) beslut  
Styrelsen beslutade att revidera Petras lön enligt förslag från ordförande. 

 

- Annonsering på Friskis Strängnäs av politiska partier 
Styrelsen beslutar att inte tillåta politiska partier att annonsera på den digitala 

tavlan tills vidare. 

         

 

•  Mötets avslutande 

Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

.  

  


